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Vergadering: maandag 11 maart 2019, 20.00 uur in Herboren Toren 
Aanwezig: Helga Wagemaker, Elli Ruijter, Willy Schipper en Aad Kramer 
Afwezig: Jacco Stuijvenberg, Cees Rutsen en Hans Verheggen (ziek) 
Gasten: Peter Vlam (VVD) en Rene Sips (JESS) 
 
Om 20.00 uur opent Helga de vergadering. We zijn met weinig dit keer. 
 
1. Notulen vergadering 28-01-2019 
Deze worden doorlopen en goedgekeurd. 
De punten waar nog wat over te zeggen valt staan al op de agenda. 
  
2. To do list vorige vergadering 
-Cees heeft contact gehad met de vrouw van Hans. Hij is onlangs geopereerd en wil liever 
niet zo veel bezoek. Cees heeft bloemen geregeld en laten bezorgen.  
-Elli heeft jeugd benaderd er bleef 1 geïnteresseerde over. Zie punt 4 
-Aad heeft twee mensen benaderd op het Zwanenplein. Beide zijn niet geïnteresseerd om 
toe te treden in Dorpsraad. 
-Elli  heeft lijst met op te pakken punten gemaild naar Guido  
-Willy heeft avond georganiseerd voor alle dorpsraden. Zie punt 5 
-Willy is naar vergadering 5-2-2019 (campagne) geweest en ook met Elli naar die van 4-3-
2019. Zie punt 6 
-Willy, Elli, Cees en Aad zijn op de bijeenkomst met College &BW geweest. Zie punt 4 
-Helga heeft opgave bij Kabeltex geplaatst op website en Twitter 
-Helga heeft Fluwel benaderd voor plantenbakken, nog geen antwoord gehad. 
-Helga heeft contact gehad met HHNK: Dhr Kramer moet een nieuwe aanvraag doen voor de 
plaats waar het fietspad nu ligt. Wordt vervolgd. 
-Beheer Social Media: niemand voelt zich geroepen dit op zich te nemen. Helga zal vragen of 
nieuwe redactieleden van de Brugpraat dit op zich willen nemen. 
 
3. Nieuwe leden + voorzitter Dorpsraad + verdeling Social Media  
Helga gaat per 1 september een studie volgen en heeft besloten definitief te stoppen met de 
dorpsraad. Ze blijft ook geen lid. De Brugpraat zal ze tot het eind van dit jaar bij betrokken 
blijven. De financiën van de Brugpraat worden bij de penningmeester gelegd. Helga stelt 
voor om Elli als voorzitter te benoemen en het secretariaat en penningmeesterschap door 
iemand anders te laten doen. Elli geeft aan dit op zich wel te willen, maar zij zit toch met 
beperkingen na haar ziekte en moet om zichzelf denken en gaat het daarom niet doen. 
We blijven op zoek naar een nieuwe voorzitter en nieuwe leden. 
 
4. Verslag bijeenkomst college B&W 26-2-2019  
Willy heeft een verslag gemaakt van deze bijeenkomst. Deze hebben we allemaal ontvangen. 
Er worden nog een aantal dingen besproken. 
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CPO project: Jelle Beemsterboer gaf na de vergadering aan dat als wij genoeg 
geïnteresseerde hebben voor een CPO project, hij hier een avond voorlichting over wil 
geven. Hij zal dan ingaan op de procedures, de financiering en hoe zo’n project kan worden 
opgestart. En over mogelijke locaties in Burgerbrug. Gedacht wordt aan de kavel naast de 
nieuwe school, maar ook de locatie van OldSkoel en het veldje daarachter. 
Helga en Elli zullen een brief/uitnodiging opstellen voor gegadigde of zij hierbij aanwezig 
willen zijn. Als we hiervoor genoeg geïnteresseerde hebben, nemen we contact op met Jelle 
Beemsterboer. 
 
Huiskamerproject: Helga gaat aan Jessica vragen hoe het staat met dit project in de 
Oldskoel. We willen geen onrust zaaien. Want het opzetten van zo’n project vraagt veel tijd 
en energie. Mocht de locatie van Oldskoel in de toekomst voor huizenbouw in aanmerking 
komen kan het huiskamer project altijd nog naar een andere locatie worden verhuizen.  
  
5. Verslag bijeenkomst dorpsraden Burgerbrug 28-02-2019  
Deze vergadering was druk bezocht. Er waren totaal 30 personen aanwezig. Het was prima 
georganiseerd door Willy. Hiervoor dank en complimenten. Voor de inhoud van deze 
vergadering wordt verwezen naar het verslag wat van deze avond is gemaakt en dat een 
ieder inmiddels heeft ontvangen. Ook is dit verslag verstuurd naar alle dorsraden in de 
gemeente Schagen en naar Guido Schipper. De gebiedscoördinatoren en Dorpswerk waren 
ook aanwezig op deze bijeenkomst. 
 
6. Verslag bijeenkomst campagne team bewustwording landbouw- en transportverkeer  
Het campagne team is voortvarend bezig en de campagne gaat van start op vrijdagmiddag 
12 april om 15.00 uur bij BolleNoord in ’t Zand. Voor de inhoud van de vergaderingen wordt 
verwezen naar de verslagen die Willy hiervan heeft gemaakt. Deze worden ook verstuurd 
naar alle dorpsraden van de gemeente Schagen. Voor de start van de campagne is er nog 
een vergadering op 1 april in BolleNoord. Willy gaat hier weer heen. 
 
7. Verslag Start voedselbos/pluktuin 7-3-2019  
Het voedselbos/pluktuin is in de vorige vergadering geopperd. Vervolgens bij het College van 
B&W zeer goed ontvangen en daar werd voorgesteld om dit al op 13 maart tijdens de 
landelijke Boomplantdag op te pakken. Op 7 maart jl. hebben we een afspraak gehad met 
Bas Slijkerman (beleidsmedewerker gemeente Schagen) in de St. Jozefschool. Ook daarbij 
waren Annamarie Vriezekolk ( directeur van de school) en Gerrit de Wind 
(volkstuinenvereniging) uitgenodigd. Annemarie was wegens ziekte niet aanwezig. Bas had 
een plan gemaakt voor het voorste veldje naast de school en de schooltuin. Dit plan wordt 
op 13 maart uitgevoerd met medewerking van Bruin Groenvoorziening en gezamenlijk met 
de kinderen. Hans Heddes zal hierbij ook aanwezig zijn. Elli zal hier namens de dorpsraad bij 
zijn. 
Voor het grasveld achter de school en rondom de volkstuinen, wordt deze zomer een plan 
gemaakt en waarschijnlijk moet hiervoor de bestemming nog worden gewijzigd. Het plan zal 
komende herfst worden uitgevoerd. 
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8. Glasvezel  
Wij zijn het met z’n allen even kwijt. We krijgen mail om je op te geven bij Kabeltex om zo’n 
hoog mogelijk percentage te krijgen waardoor Kabeltex kan gaan aanleggen. Maar de buiten 
gebieden worden nu bestookt met allerlei andere aanbieders. Dit schept verwarring onder 
de bewoners waardoor nu het gevoel ontstaat “we wachten het wel af”. Maar dan gebeurt 
er ook niets. Willy gaat contact opnemen met de gemeente hoe dit nu allemaal is geregeld 
en wie er vergunningen hebben of kunnen krijgen voor de aanleg binnen de gemeente. 
Volgens Peter Vlam weet Jonne van Beek (VVD) ook veel over dit onderwerp. 
 
9. Verkeersperikelen/ wegversmalling mail 5-2 gemeente  
Deze punten zijn ook weer besproken tijdens het bezoek van B&W. Dit alles is onder 
verantwoording van Hans Heddes. Ook is het verkeersplan uit 2016 bij de wethouder onder 
de aandacht gebracht. Dus nog even afwachten wat er nu gaat gebeuren en anders 
nogmaals via Guido onder de aandacht brengen. 
 
10. Jaarmarkt  
De jaarmarkt is dit jaar op zondag 21 juli. We gaan weer een kraam huren voor de 
Dorpsraad. Willy meldt ons aan. 
 
11. Stand van zaken/ wat verder ter tafel komt  
De oproep in de brief van de dorpsraad Warmenhuizen om de bewoners erop te attenderen 
dat zij moeten stemmen voor “wonen” tijdens de provinciale staten verkiezing, gaan wij niet  
doen. Het is een ieder zijn keus waarop hij stemt en of hij stemt. De dorpsraad is van mening 
dat wij buiten de politiek moeten blijven. Helga zal dit laten weten aan de Dorpsraad 
Warmenhuizen. 
 
Op dinsdag 19 maart is er een bijeenkomst van Kennemerwind in Café Halfweg. Dit gaat over 
de aanleg van een zonnepark bij de windmolens ten noorden van Burgervlotbrug. 
Aad gaat hier naar toe ook namens de Dorpsraad. 
 
De gezamenlijke bijeenkomst van dorpsraden en wijkverenigingen georganiseerd door de 
gemeente Schagen staat gepland op maandagavond 27 mei om 19.30 uur in het 
gemeentehuis in Schagen. 
 
12. Rondvraag 
Rene Sips geeft aan dat dit zijn laatste vergadering is bij ons. Hij gaat verhuizen naar 
Drenthe. Voortaan zal iemand anders van JESS onze vergaderingen proberen bij te wonen. 
 
Peter Vlam geeft aan dat Angelique van Wijk (raadslid VVD) graag een keer bij onze 
vergadering aanwezig wil zijn. Ze is van harte welkom. 
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Aad vraagt hoe het is met de vlotbrug. NH nieuws heeft onlangs interviews gehouden met 
Leo Borst en Nance Tesselaar. Dit wordt binnenkort uitgezonden op de radio. 
De vaste oeververbinding staat alleen op het programma van het CDA tijdens de Provinciale 
verkiezingen. Inmiddels is de verbinding geschrapt van het meerjaren beleidsplan 
infrastructuur van de provincie. 
 
Helga sluit de vergadering om 21.45 uur. Volgende vergadering maandag 6 mei 2019. 
 
 
 
To do list: 
 
Wie  Wat 
 
Elli/Helga: brief opstellen voor starters inzake CPO project voor mogelijk een 

bijeenkomst met Jelle Beemsterboer 
Elli:  benaderen nieuwe leden voor dorpsraad 
Helga:  vragen of nieuwe redactieleden bereid zijn in de dorpsraad te gaan 
  en of er iemand de website/Twitter bij wilt houden 
Cees: Plan van Aanpak opstellen voor het opknappen veldje/aanleg fitness/gym 

eventueel met Sportservice Schagen 
Helga: contact met Fluwel over mogelijke bloembakken 
Helga: informeren naar stand van zaken rondom huiskamerproject bij Jessica 
Willy: bijwonen vergadering campagneteam VBLT 1-4-2019 om 16.00 uur 
Elli: aanwezig bij Boom plantdag nabij St. Jozefschool 13-3-2019 om 10.30 uur 
Willy: contact opnemen met gemeente en Jonne van Beek over glasvezel 
Willy: aanmelden voor kraam op jaarmarkt 21-7-2019 
Aad: bijwonen bijeenkomst Kennemerwind bij Café Halfweg maandag 19-3-2019 

om 19.30 uur 
 


